

Association Régionale de Montréal/Montreal Regional Association
SECTION HOMMES/MEN'S SECTION
Formulaire d'inscription/Interclub Registration Form CLASSE « A »



Rencontres interclubs 2016
2016 interclub matches

A

Date de la compétition
Tournament date

July 10th/ 10 Juillet

Date de remise
Deadline date

June 27th / 27 juin

Inscriptions et délais : S.V.P. Prenez note que ce formulaire officiel d'inscription doit être envoyé au bureau de l'ASSOCIATION RÉGIONALE de MONTRÉAL selon les dates limites susmentionnées. PÉNALITÉ POUR LES RETARDS : 1 POINT PAR JOUR JUSQU'À UN MAXIMUM DE 5 POINTS. Les capitaines de l'Association Régionale de Montréal sont priés d'envoyer ce formulaire par courriel. Les noms des joueurs devant faire partie de leur équipe doivent être placés dans l'ordre de facteur de handicap. interclub@sympatico.ca

Registration deadline date : Please note that this official interclub registration form must be completed and returned to the Montreal Regional Association office by the above deadline date. PENALTY FOR LATE SUBMISSION: 1 POINT PER DAY TO A MAXIMUM OF 5 POINTS. Club captains are asked to return this registration form to the Montreal Regional Association office by Email. The names of their team members should be printed in order of their handicap factor. interclub@sympatico.ca

Club de Golf de la Vallée du Richelieu

Groupe 1

Position	Noms / Names	Facteur d'handicap Handicap factor
Subs. Alt	Jacques Authier	3,0
Subs. Alt	Frédéric Lemmel	2,2
10	Frédéric Letourneau	3,3
9	Philip Isabel	2,2
8	Daniel Haineault	1,7
7	Michel Courchesne	1,5
6	Sébastien David	0,9
5	David Guertin	0,6
4	L.P. Fournier	0,4
3	L.P. Dandoy	0,4
2	Marc Massicotte	0,2
1	Sylvain Trudel	+ 0,4

Michel Dell'Aniello 514-945-1780 dellaniello@gmail.com